
 
 

Protokół Nr 34 /2010 
z posiedzenia XXXIV Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia 31 sierpnia 2010 roku 
 
 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 10.03 
 
 
Porządek obrad: 
 
 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wprowadzenie zmian do  porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
7. Ocena funkcjonowania Ośrodków Zdrowia na terenie gminy. 
8. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 

2010-2011. 
9. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2010 r. oraz informacja o 

przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za I 
półrocze 2010 r. 

10. Informacja z realizacji zadań w zakresie gospodarki nieczystościami. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na rok 

2010. 
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski i informacje. 
14. Zakończenie obrad. 

 
 
Ad. 1. Otwarcia posiedzenia XXXIV Sesji Rady Gminy dokonał Pan Sławomir Podpora – 
Przewodniczący Rady Gminy. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. 
 
Ad.2. Pan Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. Na stan 15 radnych obecnych 
jest 14. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.3. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
 
Zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 
Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 14 radnych. 
 
Ad.4. Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń Sesji. 
 
P.Przew.RG – protokoły  były wyłożone do wglądu przed posiedzeniem . Nie wniesiono 
żadnych uwag. 
Za przyjęciem protokołów  z dwóch  poprzednich  posiedzeń  sesji głosowało 14 radnych. 
Protokoły  z dwóch poprzednich posiedzeń Sesji Rady Gminy zostały przyjęte. 
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Ad.5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu następującym osobom: 
 
P. Mroczkowski J.– trzeba poprawić nawierzchnię drogi w kierunku szkoły w Psarach. 
P. Pudlis – kiedy będą włączone światła na drogach. I co z garażowaniem samochodu policji. 
W WDK-u nie ma miejsca na garażowanie samochodu. 
P. Smyk – po zrobieniu chodników w Obrytem,  asfalt się załamał przy krawężnikach, trzeba 
to poprawić. Może w ramach utrzymania dróg może by nadlał ten pas przy asfalcie. 
P. Koński –sołtys wsi Psary -  niech Wójt porówna drogę  w Psarach w kierunku lasu (za 
drugim przystankiem w kierunku Pułtuska) , bo przejechać się nie da.  
P. Rutkowski M.  – kiedy będzie żwir wożony. 
P. Przewodniczący RG –jak wygląda sprawa oświetlenia ulicznego w Tocznabieli. 
 
Ad.6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
 
P.Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu następującym osobom: 
 
P. Wójt – ostatnio tak się złożyło, ze Sesje Rady Gminy mamy praktycznie co miesiąc. 
Wyjazdów na zewnątrz Gminy miałem niewiele. Większość czasu pochłaniała inwestycja 
związana z budową „Centrum wsi Sokołowo”, było tam trochę problemów, prac 
dodatkowych lub zamiennych, które na co dzień trzeba było uzgadniać. 
3 lipiec – miałem razem z Sekretarzem wyjazd do Warszawy w sprawie wyrobienia 
Certyfikatu na podpis elektroniczny. 
5 lipiec – przeprowadziliśmy konkurs na Dyrektora Szkoły w Psarach. Nikt się nie zgłosił, 
więc obowiązki Dyrektora na 10 miesięcy powierzyliśmy P. Kołodziejczyk.  
6 lipiec – razem z przedstawicielami Starostwa i wykonawcami przeprowadziliśmy przegląd 
dróg powiatowych i chodników. Chodziło o usterki powstałe po zimie. 
25 lipiec – złożyliśmy wniosek o płatność na „Centrum wsi Sokołowo” 
30 lipiec – odbyłem spotkanie z Przedstawicielami Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie 
przepustu pod jezdnią koło P. Sitka. 
W I półroczu odebrano i oddano do użytku drogę asfaltową z chodnikiem o długości 2200 
metrów w Gródku Rządowym. Odebrano też i oddano do użytku drogę asfaltową o długości 
1150 metrów relacji Sokołowo Włościańskie-Sokołowo Parcele. Na koniec miesiąca lipca 
odebraliśmy i oddaliśmy do użytku inwestycję pod nazwą :Centrum wsi Sokołowo”. 
Do końca roku pozostały jeszcze do wykonania trzy drogi. To jest droga żwirowa o długości 
1km we wsi Bartodzieje, droga asfaltowa o długości 2km relacji Zambski Kościelne-
Tocznabiel i droga asfaltowa o długości 850 metrów relacji  Psary Nowiny-Psary. 
 
Ad.7. Ocena funkcjonowania Ośrodków Zdrowia na terenie gminy. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Kucypera – firma „Eskulap” realizuje zadania z zakresu podstawy zdrowotnej, które są 
finansowane przez Narodowy Fundusz Zdrowia na podstawie kontraktu, który jest zawarty. 
Kontrakt ten obejmuje świadczenia lekarza rodzinnego, pielęgniarki środowiskowej, 
pielęgniarki położnej oraz medycyny szkoły. Ośrodek jest czynny w godzinach 8.00-16.00 od 
poniedziałku do piątku. Poza godzinami pracy oraz w dni świąteczne i wolne, pomoc lekarska 
jest realizowana przez NSZOZ w Pułtusku. W Ośrodku Zdrowia w Obrytem zatrudnionych 
jest 2 lekarzy, 4 pielęgniarki i 1 położna. Nasza opieką obejmujemy ok. 3000 pacjentów, na 
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podstawie składanych aktywnych deklaracji. Dodatkowo w ramach poprawy świadczeń 
zdrowotnych realizujemy konsultacje specjalistyczne: kardiologiczne, ortopedyczne, 
immunologiczne, finansując je z własnych środków. Ostatnie badania kardiologiczne 
wykonywane były 27 sierpnia, kolejne odbędą się 13 września. Na czas urlopu realizujemy 
zastępstwo, które wykonywane jest przez innych lekarzy zatrudnionych w NSZOZ Eskulap. 
W ostatnim czasie wykonaliśmy remont wewnątrz Ośrodka Zdrowia. Wyremontowaliśmy 
poczekalnię, korytarz, wiatrołap i częściowo toalety. W tym miejscu chciałbym prosić 
Szanowną Radę, żeby wykonać remont zewnątrz budynku oraz otoczenia. Zwiększyliśmy 
częstość pobrań materiałów do badań, w tej chwili pobieramy codziennie. Te badania 
realizowane są przez laboratorium NSZOZ w Pułtusku oraz firmę ALAB, której materiały idą 
do Ostrołęki. Jeśli chodzi o pozostałe badania, to USG jest wykonywane w gabinecie doktora 
Dula oraz w przychodni w Pułtusku, natomiast badania rentgenowskie są robione w 
przychodni w Pułtusku. Konieczne jest dostosowanie Ośrodka do potrzeb ludzi 
niepełnosprawnych. Opiekujemy się DPS-em, mamy kilku pacjentów poruszających się na 
wózku i dla nich dostanie się do Ośrodka jest dużym problemem, więc niezbędne jest 
wykonanie podjazdu dla tych osób. Finansowanie przez NFZ wystarcza do wykonania tego, 
do czego nas obliguje umowa. Z danych przekazanych przez Dyrektora NSZOZ w Pułtusku 
dotyczących I półrocza tego roku wynika, ze ilość badań diagnostycznych wykonywanych 
przez nasz zakład była największa spośród wszystkich Niepublicznych Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Pułtusku.  
P. Smyk – byłem ostatnio chory na pogotowiu, Pan był akurat na dyżurze i przy wszystkich 
obecnych na korytarzu wykrzyczał Pan, że jestem przeciwko niemu. Mógł mi to pan 
powiedzieć prywatnie a nie w miejscu publicznym. Pana zachowanie budzi kontrowersje. 
 
Ad.8. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku 
szkolnego 2010-2011. 
 
P. Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu następującym osobom: 
 
P. Wójt – PSP Obryte : 

1. Urządzono i wyposażono salę zabaw w ramach rządowego programu „Radosna 
Szkoła” 

2. Wykonano zabezpieczenia grzejników w sali zabaw i w korytarzach szkolnych, 
3. Zamontowano zabezpieczenia przed wychyleniem się uczniów w klatce schodowej, 
4. Pomalowane zostały wszystkie pomieszczenia szkolne, 
5. Zamontowano ławeczki dla uczniów na murku - na terenie szkolnym, 
6. Dokonana została naprawa dachu nad łącznikiem z gimnazjum, 
7. Zakupiono pomoce i zabawki dla dzieci rocznego przygotowania przedszkolnego, 
8. Wykoszono teren wokół szkoły i na boiskach szkolnych. 

Szkoła filialna w Sadykrzu : 
1. Wymiana podłogi ( położenie płytek) w holu głównym i szatni szkolnej, 
2. Zakupiono pomoce i zabawki dla dzieci rocznego przygotowania przedszkolnego. 
3. Wykoszono teren wokół szkoły i na boisku szkolnym. 

Przedszkole w Obrytem : 
1. Zakupiono stoliki i krzesła do stołówki (dostosowanych do wieku dzieci). 
2. Wymieniono piasek w piaskownicy. 
3. Pomalowano wszystkie pomieszczenia przedszkolne i stołówkę. 
4. Wykoszono trawę na placu zabaw w ogrodzie przedszkolnym. 

PSP Gródek Rządowy : 
1. Urządzono salę zabaw dla dzieci w ramach Rządowego programu „Radosna Szkoła” 
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2. Usunięto fundament po starym ogrodzeniu, 
3. Wymalowano pomieszczenie biblioteki szkolnej i sali zabaw, 
4. Zakupiono zmywarkę, stół i krzesła do kuchni ze środków OPS, 
5. Trwają prace związane z przebudową ogrodzenia i chodnika . 

PSP Sokołowo : 
1. Uszczelniono kominy i rynny, 
2. Wymieniono drzwi wejściowe, 
3. Wymalowano lamperie w całym budynku, 
4. Zabezpieczono studzienki kanalizacyjne, 
5. Doposażono kuchnię oraz wymieniono stoliki na nowe w stołówce szkolnej. 
6. Zdjęto dwa drzewa przed budynkiem szkoły. 

W pozostałych szkołach tj. : w Psarach, Zambskach i w Gimnazjum remontów nie 
przeprowadzano, tylko prace porządkowe były wykonywane. 
 
 
Ad.9. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2010 r. oraz informacja 
o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za I 
półrocze 2010 r. 
 
P.Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P. Abramczyk – na dzień 30 czerwca 2010 roku Budżet Gminy Obryte wynosił: 
1) dochody  -13.178.355,18 zł 
a) dochody bieżące – 12.794.002,18 zł 
b) dochody majątkowe – 343.353,00 zł 
2) wydatki bieżące – 13.240.901,18 zł 
3) wydatki majątkowe – 3.561.903,00 zł 
 Uchwalony przez Radę Gminy budżet na 2010 rok został wykonany następująco: 
1) dochody w wysokości – 7.310.422,67 zł, co stanowi 55,47% planu, 
a) dochody bieżące – 7.310.422,67 zł, co stanowi 57,14% planu, 
b) dochody majątkowe – 0,00 zł, co stanowi 0,00% planu. 
2) wydatki bieżące w wysokości – 6.084.249,16 zł, co stanowi 45,95% planu budżetu, 
3) wydatki majątkowe w wysokości – 82.836,70 zł, co stanowi 2.33% planu budżetu, 
4) nadwyżka budżetu za I półrocze wynosi 1.143.336,81 zł., a zaplanowano deficyt w 
wysokości 3.624.449,00 zł. 
Realizacja Przychodów i Rozchodów Budżetu Gminy przedstawia się następująco: 
Plan przychodów wynosi 3.931.849,00 zł w tym: 
- kredyty 1.304.000,00 zł, 
- obligacje 1.459.074,74 zł, 
- wolne środki – 1.168.774,26 zł, w tym: 861.374,26 zł na pokrycie deficytu; wykonanie: 
1.168.774,26 zł. 
W I półroczu nie zaciągnięto planowanego kredytu, ani nie przeprowadzono emisji obligacji. 
Emisja obligacji przewidziana jest w II półroczu br.  
Plan rozchodów wynosi 307.400,00 zł i został wykonany w wysokości 158.250,00 zł, tj. 
51,48%. Dotyczy spłat kredytów i pożyczek zaciągniętych w latach ubiegłych. 
W rozchodach zrealizowanych wykazana jest także kwota 1.400.000,00 zł, dotyczy ona lokat 
terminowych. 
Zadłużenia Gminy na koniec I półrocza  2009 roku wynosi 3.844.950,00 zł, w tym: 
- pożyczka z WFOŚiGW – 4.900,00 zł 
- kredyty – 340.050,00 zł 



 5 

- obligacje komunalne – 3.500.000,00 zł. 
Zobowiązania na koniec I półrocza wyniosły: 230.741,41 zł, są to zobowiązania z tytułu 
dostaw i usług oraz należności ZUS. Zobowiązania te nie są zobowiązaniami wymagalnymi. 
Na obsługę długu publicznego wydatkowano 130.363,90 zł, co stanowi 2.11% wykonanych 
wydatków ogółem. 
Poręczeń i gwarancji nie udzielono. 
Należności wymagalne stanowią kwotę 331.211,29 zł – są to zaległości podatkowe, zaległości 
z tytułu opłat za wodę i kanalizację, zaległości z tytułu czynszów mieszkalnych, użytkowych, 
centralnego ogrzewania oraz należności alimentacyjne. 
Skutki obniżenia górnych stawek za I półrocze 2010r. wynoszą 73.119,60 zł. 
Skutki udzielonych ulg i zwolnień za I półrocze 2010r. – 10.000,00 zł. 
Umorzono zaległości podatkowe w wysokości 9.428,50 zł. 
Pierwotnie ustalony budżet: 
- po stronie dochodów został zwiększony o 309.938,18 zł. tj. 2,41% 
- po stronie wydatków został zwiększony o 326.658,18 zł, tj. 1,98%. 
Wykonanie wieloletnich zadań inwestycyjnych w I półroczu 2010r. przedstawia się 
następująco: 

1. Przebudowa stacji uzdatniania wody we wsi Cygany – inwestycja w trakcie realizacji. 
Wykonanie do 15.11.2010r. 

2. Budowa nadnarwiańskiej magistrali kanalizacyjnej wraz z oczyszczalnią ścieków dla 
wsi Zambski Kościelne, Zambski Stare – przygotowana jest dokumentacja, 
opracowany projekt budowy i przeprowadzone badania geologiczne. Dalsza realizacja 
uzależniona jest od możliwości złożenia wniosku na dofinansowanie inwestycji. Do 
końca czerwca 2010r. brak naboru na wnioski. Inwestycja z własnych środków jest 
niemożliwa. 

3. Budowa sieci kanalizacyjnej wraz z przepompowniami ścieków we wsi Sadykierz – 
realizacja inwestycji uzależniona od możliwości uzyskania dofinansowania. Do końca 
czerwca 2010r. brak naboru na wnioski. Wykonanie inwestycji z własnych środków 
jest niemożliwe. 

4. Modernizacja przestrzeni publicznej we wsi Sokołowo Włościańskie polegające na 
przebudowie placu wraz z infrastrukturą towarzyszącą i adaptacji świetlicy wiejskiej – 
wykonanie na dzień 30 czerwca 2010 r. wynosi 158,60 zł – inwestycja w trakcie 
realizacji. Wykonanie do 31 lipca 2010r. 

5. Modernizacja przestrzeni publicznej we wsi Zambski Kościelne polegająca na 
przebudowie placu wraz z infrastrukturą towarzyszącą - realizacja inwestycji 
uzależniona od możliwości uzyskania dofinansowania. Do końca czerwca 2010r. brak 
naboru na wnioski. 

Wykonanie zadań inwestycyjnych jednorocznych za I półrocze 2010r. przedstawia się 
następująco: 

1. Zakup oprogramowania woda – ścieki – wykonanie na dzień 30.06.2010r. to 7.696,00 
zł – inwestycja zakończona. 

2. Przebudowa drogi gminnej we wsi Zambski Kościelne – wykonanie 18.276,10 zł – 
opracowana dokumentacja projektowa. Realizacja na przełomie III i IV kwartału 
2010r. 

3. Przebudowa drogi gminnej Psary-Psary Nowiny – inwestycja na etapie 
opracowywania projektu. Realizacja na przełomie III i IV kwartału 2010r. 

4. Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych we wsi Bartodzieje, Gmina 
Obryte – zadanie w trakcie realizacji. Rozstrzygnięcie przetargu w lipcu 2010r. 
Wykonanie do 10 września 2010r. 
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5. Remont budynku punktu skupu mleka we wsi Gostkowo – inwestycja w trakcie 
realizacji. Opracowany kosztorys inwestorski. Termin zakończenia inwestycji lipiec 
2010r. 

Zestawienie wykonania planowanych dochodów budżetu z tytułu zadań z zakresu 
administracji rządowej zleconych gminie: 

− plan 2.064.506,00 zł – wykonano 1.094.813,79 zł, co stanowi 53,03% 
− plan wydatków 2.064.506,00 zł – wykonano 1.077.686,70 zł, co stanowi 52,20% 

Budżet Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawia się następująco: 
- plan 2.916.502,00 zł – wykonanie 1.319.069,80 zł, co stanowi 45,23% 
Budżet Oświaty przedstawia się następująco: 
- plan 6.681.622,00 zł – wykonanie 3.122.758,25 zł, co stanowi 46,74% 
Plan finansowy Gminnej Biblioteki Publicznej w Obrytem na 2010r. przyjęty przez Dyrektora 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Obrytem: 
1. Przychody -  plan 92.676,00 zł – wykonanie 52.169,00 zł, co stanowi 56,29% 

− dotacja z Urzędu Gminy Obryte – plan 92.676,00 zł – wykonanie 52.169,00 zł, co 
stanowi 56,29% 

2. Koszty z podziałem na: -  plan 92.676,00 zł – wykonanie 49.931,02 zł, co stanowi 53,88% 
− wynagrodzenia osobowe pracowników – plan 54.108,00 zł – wykonanie 24.749,00 zł, 

co stanowi 45,74% 
− składki na ubezpieczenie społeczne – plan 10.836,00 zł – wykonanie 4.501,36 zł, co 

stanowi 41,44% 
− nagroda roczna – plan 3.509,00 zł – wykonanie 3.508,04 zł, co stanowi 99,97% 
− składki na Fundusz Pracy – plan 1.412,00 zł – wykonanie 692,30 zł, co stanowi 

49,03% 
− wynagrodzenia bezosobowe – plan 400,00 zł – wykonanie 0,00 zł, co stanowi 0,00% 
− zakup materiałów i wyposażenia – plan 5.576,00 zł – wykonanie 2.766,48 zł, co 

stanowi 49,61% 
− zakup pomocy naukowych, dydaktycznych i książek – plan 9.000,00 zł – wykonanie 

7.876,98 zł, co stanowi 87,52% 
− zakup usług remontowych – plan  200,00 zł – wykonanie 0,00 zł, co stanowi 0,00% 
− zakup usług pozostałych – plan 2.800,00 zł – wykonanie 2.628,17 zł, co stanowi 

93,86% 
− zakup usług zdrowotnych – plan 100,00 zł – wykonanie 100,00 zł, co stanowi 100% 
− podróże służbowe krajowe  - plan 350,00 zł – wykonanie 54,10 zł, co stanowi 15,46% 
− opłaty z tytułu zakupu usług telekomunikacyjnych telefonii stacjonarnej – plan 50,00 

zł – wykonanie 0,00 zł, co stanowi 0,00% 
− odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych – plan 1.168,00 zł – wykonanie 

876,00 zł, co stanowi 75% 
− różne opłaty i składki – plan 500,00 zł – wykonanie 0,00 zł, co stanowi 0,00% 
− zakup akcesoriów komputerowych w tym programów i licencji – plan 2.500,00 zł – 

wykonanie 2.178,59 zł, co stanowi 87,14% 
− wydatki osobowe nie zaliczone do wynagrodzeń – plan 140,00 zł – wykonanie 0,00 zł, 

co stanowi 0,00%. 
Gminna Biblioteka Publiczna w Obrytem na dzień 30 czerwca 2010r. nie posiadała należności 
i zobowiązań.  
Gminna Biblioteka Publiczna w Obrytem na dzień 30 czerwca 2010r. posiadała na rachunku 
bankowym środki w kwocie 2.237,98 zł, tj. dotacja otrzymana z Gminy Obryte, która zostanie 
wykonana w miesiącu lipcu br. 
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Ad.10. Informacja z realizacji zadań w zakresie gospodarki nieczystościami. 
 
P. Przew.RG  udzielił głosu następującym osobom: 
 
P. Wójt - Sytuacja  w Gminie Obryte w zakresie gospodarki odpadami co roku ulega 
poprawie. Pomocą w tym temacie są wymogi Unii o obowiązku posiadania umów i dowodów 
opłat przez rolników za odebrane odpady komunalne oraz ścieki. 
Na terenie gminy Obryte  obecnie działają dwie firmy komunalne , które otrzymały od Wójta 
Gminy decyzję do 2016 roku na odbiór odpadów od właścicieli posesji tj: Firma MPK 
Ostrołęka oraz Serwis Usługowy Błysk-Bis z Makowa Mazowieckiego. Cały czas firmy te 
zawierają nowe umowy z właścicielami posesji. Do chwili obecnej Firma MPK zawarła -  558 
umów a Firma Błysk-Bis - 334 umowy tj: razem 892 umowy tj: prawie 80% wszystkich 
zagród. 
Firmy złożyły informację o ilości zebranych odpadów za 2009 rok i tak Firma MPK odebrała 
138 t odpadów, a Błysk-Bis 113 t ogółem - 251t odpadów segregowanych – 47,4 t tj: 
tworzywa sztuczne -10,8t , szkło 11,00t, odpady biodegradalne -1 5,7t, papier- 2,7t, metal- 
7,2t. 
W 2009 roku wzrosły ceny opłat za odebrane odpady, za 120litrów MPK z 7,40zł na 11,90zł,              
Błysk-Bis z 5,00zł na 12.50zł Spowodowane to było podwyżką o 500% opłat do budżetu 
państwa za składowanie odpadów na wysypisku dla firm.  
Jest nadal problematyczna sprawa odbioru odpadów z terenów rekreacyjnych. Firma MPK 
utrzymała tylko jeden punkt sprzedaży worków w Zambskach Kościelnych u Pani Krystyny 
Burawskiej zaś Firma Błysk – nie ma obecnie punktów sprzedaży worków. 
Niestety nadal są nieuczciwi letnicy , którzy ani nie kupują worków na śmieci, ani nie 
podpisują umów na kosz i wyrzucają swoje śmieci gdzie popadnie tj; nad Narwią, przy 
drogach do lasu i wtedy Pan Wójt musiał wynająć ciągnik z przyczepą i skierować ludzi z 
Urzędu Pracy do sprzątania terenów rekreacyjnych w Zambskach Kościelnych czy Rowach. 
W 4 wsiach Gminy Obryte funkcjonuje kanalizacja sanitarna tj; Obryte, Psary, Gródek 
Rządowy i Gródek Nowy. Jest to prawie 40% całej ludności w gminie. W 2009 roku 
oczyszczalnie przyjęły w Psarach- 8.923 m3 ścieków  w Gródku Rządowym – 10.400m3 
ścieków , w Obrytem – 60.858m3 ścieków. 
W pozostałych miejscowościach mieszkańcy posiadają szamba przydomowe i mogą 
przywozić ścieki do punktu zlewnego przy oczyszczalni w Psarach. W 2009r. tylko kilka osób 
wniosło opłaty za przywóz ścieków do punktu zlewnego. Chcę nadmienić, że po 
przeprowadzonej modernizacji przepompowni ścieków w Obrytem jesienią 2007 roku , stan 
techniczny kanalizacji sanitarnej bardzo się poprawił. Już się nigdzie nie przelewa , nie 
potrzeba brać beczkowozu,  a więc i koszty eksploatacji się zmniejszyły. 
Firma z Gdyni zgodnie z umową wykonała dokumentację techniczną na oczyszczalnię 
ścieków w miejscowości Zambski Stare o przepustowości 200m3 ścieków/ dobę w tym 
50m3/dobę dowożonych ścieków z terenu  beczkowozem. Co pozwoli w następnych latach 
wybudować kanalizację sanitarną dla wsi Zambski Kościelne i Zambski Stare oraz 
rozbudowie kanalizacji w kolejnych latach na Kalinowo i Gostkowo. Aktualnie dokumentacja 
złożona jest do Starostwa Powiatowego w Pułtusku w celu uzyskania pozwolenia na budowę. 
P. Borczyński – kto zbiera śmieci na drodze. 
P. Pudlis – czy Wójt ma wpływ na ceny za śmieci. Podobno ma być znów podwyżka. 
P. Wójt – nie mamy wpływu na te ceny. Firmy, które zbierają śmieci to z góry otrzymują 
ceny. Śmieci na drogach to przeważnie po weekendzie zostają. Na przystankach kupiłem duże 
kosze, to letnicy całe worki tam wyrzucają. Było spotkanie z działkowiczami w tej sprawie, to 
tylko 3 osoby podpisały umowę.  
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P. Smyk – nie stawiać na przystankach dużych koszy, tylko małe pokupować. A kupić 
kontenery i postawić. 
P. Wójt – to dzikie wysypisko się wtedy zrobi. 
P. Przewodniczący – czy  nie można zobligować działkowiczów do płacenia za śmieci. 
P. Wójt – w następnym roku ma zmienić się ustawa i każdy będzie musiał płacić przy podatku 
, bez względu na to czy ma kosz, czy nie. 
 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Obryte na rok 
2010. 
P. Przew.RG  udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Abramczyk – wszystkie zmiany były omawiane na posiedzeniach komisji , nic się nie 
zmieniło , tylko w treści uchwały w § 3 ppkt 2 RIO stwierdziło, że nie ma potrzeby 
wskazywania , co będzie robione z obligacji, więc ten zapis zostanie wykreślony. Poza tym 
nic się nie zmieni. 
 

P. Przew. RG –w związku z tym, że  ten temat był omawiany na wszystkich komisjach Rady 
Gminy, to proszę Przewodniczących komisji o przedstawienie zajętych stanowisk w tej 
sprawie.  
P. Łach – Komisja Oświaty była za przedstawioną uchwałą. 
P. Pudlis – Komisja Budżetowo-Gospodarcza była za przyjęciem uchwały.  
P. Jarosik – Komisja ds. Rolnictwa była za przyjęciem tej uchwały. 
P. Książak – Komisja Rewizyjna była za podjęciem uchwały. 
 
P. Abramczyk odczytała uchwałę w w/w sprawie.  
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 
Uchwała Nr XXXIV/209/2010 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Obryte na rok 
2010 została podjęta. 
 
Ad.12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
 
P. Przew.RG  udzielił głosu następującym osobom: 
 
P. Wójt – 1)dot. interpelacji P. Mroczkowskiego J. – już z P. Kurowskim się porozumieliśmy i 
dzisiaj będzie to uzupełnione. 2)dot. interpelacji P. Pudlisa – światła zawsze zaświecaliśmy na 
koniec września, ale jak chcecie to dzisiaj zadzwonię do firmy obsługującej oświetlenie 
uliczne  i od jutra mogą się świecić. Policja główną siedzibę ma w Zatorach i tam na koniec 
służby zostawia samochód. My co do garażowania żadnej umowy nie podpisywaliśmy. 3)dot. 
interpelacji P. Smyka – może powiat by to zrobił ten odcinek drogi w Obrytem, tylko nie 
wiem, czy mają taki sprzęt. 4)dot. interpelacji P. Końskiego – porównamy tą drogę. 5)dot. 
interpelacji P. Rutkowskiego – uzupełnimy przy okazji robienia drogi na Rowy. 6)dot. 
interpelacji P. Przewodniczącego – był P. Banaszek, będziemy się starali zrobić to  
oświetlenie.  
P. Smyk – na każdej Sesji powtarzam, że trzeba naprawić dach w WDK, nawet swój eternit 
daję. Leci po ścianach, zarywa się i nadal nie jest naprawione.  
P. Wójt – to nie jest taka prosta sprawa, bo nie ma poddasza i ciężko tam się dostać. 
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Robotnicy właśnie skończyli prace w Gródku i powiedzieli, że teraz przyjadą i zrobią ten 
dach. Ten dach jest wiekowy i może pękać. Na razie tylko go uszczelnimy. Dach był robiony 
w tamtym roku, ale może niedokładnie.  
 
Ad.13. Wolne wnioski i informacje. 
 
P. Przew.RG  udzielił głosu następującym osobom: 
 
P. Oleksa – na drodze Psary Nowiny przy samym lesie gałęzie pozarastały, że jak jeżdżą 
kombajnami to zawadzają o nie. Czy Nadleśnictwo nie może tego wyciąć. 
P. Przewodniczący RG– remizę w Zambskach trzeba poprawić, bo śnieg w zimę powyrywał 
rynny i trzeba zrobić porządek z krzakami przed szkołą, bo wszystkie większe samochody 
jeżdżą poboczem i ten asfalt jest już pokruszony.  
P. Osęka – sołtys wsi Sokołowo -  Centrum wsi jest zrobione, ale jeszcze te zakręty miały być 
zalane asfaltem, bo tam się zarywa i krzakami zarasta. Druga sprawa to o fundusze sołeckie 
trzeba składać do 30 września. Czy to będzie realizowane w tym roku, czy w przyszłym. 
P. Wójt – w przyszłym roku, do końca września musicie składać projekty, co chcecie w swojej 
miejscowości zrobić. 
P. Osęka – na terenie gminy jest mało szkół, a w każdej są inne ksiązki. Powinny być 
jednakowe, żeby dzieci mogły się wymieniać.  
P. Wójt – tego asfaltu na razie nie uzupełnimy. Jak będziemy robić drogę na Tocznabiel albo 
na Nowiny, to wtedy przy okazji zalejemy też zakręty.  
P. Wyrzykowska – sołtys wsi Ulaski – drogi na Ulaski też wymagają  porównania.  
 
Ad. 14. Zakończenie obrad. 
 
Godz. 11.05 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie XXXIV Sesji Rady 
Gminy Obryte. 
 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/ 
 
 
        Przewodniczący Rady Gminy 
          
                           /Sławomir Podpora/ 
 
 
 

 


